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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  
ΕΚΤΑΚΤΗΣ  ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ 

 ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 
 
 
Ηµεροµηνία: 15.09.2014 
Τόπος:  Γραφεία Συνδέσµου Εταιριών Φωτοβολταϊκών 
∆ιεύθυνση: Ακαδηµίας 39, 106 72 Αθήνα 
        
Στην Αθήνα την 15.09.2014 και ώρα 11.00,  συγκλήθηκε έκτακτη  γενική συνέλευση 
της αστικής µη κερδοσκοπικής εταιρίας µε την επωνυµία Σύνδεσµος Εταιριών 
Φωτοβολταϊκών, στα γραφεία αυτής σύµφωνα µε την από 29.08.2014 Πρόσκληση 
Σύγκλησης ΄Εκτακτης Γενικής Συνέλευσης ΣΕΦ. 
 
Κατά την έναρξη της Γενικής Συνέλευσης παρόντες ήταν οι: 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ      ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ 
 
1. EΛΛΗΝΙΚΑ Πετρέλαια ΑΠΕ ΑΕ    Καπέλλος Σωτήρης 
2. SMA Hellas                    Χρηστίδης Χάρης 
3. GLOBAL Energy      Σούρσος Μανώλης 
        (µε εξουσιοδότηση) 
4. JUWI Hellas       Σαρρής Παναγιώτης 
5. ALEO Solar      Σακκάς Θανάσης 
6. SOLAR Cells      Πιταροκοίλης Σοφοκλής 
        (µε εξουσιοδότηση) 
7.YINGLI Solar      Tιτόπουλος ∆ηµήτρης 
        (µε εξουσιοδότηση) 
8.SOLTECH                    Πιταροκοίλης Σοφοκλής 
9.KOSTAL Solar      Φλώρος Κων/νος 
10.BIG SOLAR       Βαλαβάνης Φραγκίσκος 
        (µε εξουσιοδότηση) 
11.Ad.Mo.Tec AE      Βαρβιτσιώτης ∆ηµήτρης 
12.ΣΕΝΕΡΣ ΕΠΕ      Σούρσος Μανώλης 
13.ECOSUN        Καζαντζίδης Γιώργος 
14.CONCEPT       Καπέλλος Σωτήρης 
        (µε εξουσιοδότηση) 
 
 
Απόντες  ήταν οι  εταιρείες Eurosol, ABB, Reni DS, Phoenix, T.Ε.Μ.Ε.Κ.ΑΕ και 
Ολοκληρωµένες Ηλιακές Εφαρµογές ΑΕ. 
 
Εκ των ανωτέρω συνολικά 20 ταµιακά ενήµερων Εταίρων–Μέλων του Συνδέσµου, 
εκπροσωπήθηκαν τα αριθµηµένα  14. Με δεδοµένο ότι  τα παρευρεθέντα 14 µέλη 
αποτελούν την πλειοψηφία των 20 οικονοµικά ενήµερων µελών, τίθεται σε ψηφοφορία 
το ζήτηµα της εκλογής Προέδρου, Γραµµατέα και ψηφοσυλλεκτών. Η  Γενική 
Συνέλευση εκλέγει παµψηφεί ως Πρόεδρο αυτής τον κο Καπέλλο Σωτήρη, ως 
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Γραµµατέα αυτής τον κο Χρηστίδη Χάρη και ως ψηφοσυλλέκτη τον νοµικό σύµβουλο 
κο Ταβουλάρη. 
 
 
ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΕΩΝ 
 

1)  Αναθεωρηµένος Προϋπολογισµού 2014 
 
Ο κος Καπέλλος παρουσίασε αναλυτικά  τον αναθεωρηµένο προϋπολογισµό για το 
2014, όπως συµφωνήθηκε από το ∆Σ, ο οποίος  µοιράστηκε και σε όλα τα παρόντα 
µέλη της σε απαρτία ΓΣ, προκειµένου να εγκριθεί και από τη ΓΣ. Έγινε εκτενής 
διαλογική συζήτηση και παρουσίαση των προς έγκριση δαπανών της Αστικής Εταιρίας. 
Σύµφωνα µε τον αναθεωρηµένο προϋπολογισµό του 2014 τα συνολικά έξοδα του ΣΕΦ 
ανέρχονται σε 96.862,72€  (Τακτικά έξοδα 73.652,72€, διάφορα/έκτακτα έξοδα/έξοδα 
µελετών 14.210 €, σύνολο εξόδων επικοινωνίας 5.000€, έξοδα PV Grid 4.000). Ποσό 
εσόδων 40.500 ευρώ από συνδροµές µελών. Με αυτόν τον τρόπο το ταµείο του ΣΕΦ για 
το τέλος του 2014 θα υπερβαίνει τις  90.000  €.  
Οµόφωνα εγκρίθηκε από τη ΓΣ ο αναθεωρηµένος προϋπολογισµός, ήτοι έλαβε 14 
θετικές ψήφους, καµία αρνητική και κανένα λευκό, το ακριβές περιεχόµενο του οποίου 
αποτελεί αναπόσπαστο τµήµα των παρόντων πρακτικών. 

2)  Λειτουργία και προοπτικές του Συνδέσµου 

Ο πρόεδρος κ. Καπέλλος διατύπωσε στη ΓΣ την οµόφωνη πρόταση του ∆Σ για τη 
µείωση των εξόδων µε τη µεταφορά της έδρας του Συνδέσµου σε γραφείο µε τη µορφή  
παρόχου και τη παράλληλη απόλυση του µοναδικού υπαλλήλου της αστικής εταιρίας 
της κας Γεωργιάδου. Επί της πρότασης του ∆Σ έγινε συζήτηση. Ο κ.Σακκάς επισήµανε 
ότι θα πρέπει η παροχή υπηρεσιών του παρόχου να είναι ανάλογη αυτής της κας 
Γεωργιάδου. Ο κ. Φλώρος εξέφρασε τη διαφωνία του στο κατά  πόσο µε µία τέτοια νέα 
δοµή θα µπορεί ο Σύνδεσµος να διατηρήσει τον επαγγελµατισµό που τόσα χρόνια έχει 
στην αγορά και τόνισε ότι προκειµένου να διατηρηθεί αυτό θα συµφωνούσε ακόµα και 
σε µία αύξηση της συνδροµής. Σε αυτό συµφώνησε και ο κ. Τιτόπουλος. Στη συνέχεια 
και µετά την ανταλλαγή απόψεων συµφωνήθηκε οµόφωνα η αλλαγή στην δοµή και 
λειτουργία του συνδέσµου. Ειδικότερα αποφασίστηκε οµόφωνα η αλλαγή έδρας της 
αστικής εταιρίας, ώστε από 1.1.2015 να υπάρχει νέα έδρα και συνακόλουθα η  
καταγγελία της ισχύουσας µίσθωσης του γραφείου επί της οδού Ακαδηµίας 39 και 
Οµήρου. Προς τούτο εξουσιοδοτήθηκε οµόφωνα ο νοµικός σύµβουλος κος Ταβουλάρης 
να συντάξει, υπογράψει και επιδώσει µε δικαστικό επιµελητή την καταγγελία. 
Περαιτέρω αποφασίστηκε και η καταγγελία της  σύµβασης εργασίας της κας 
Γεωργιάδου στις 31.12.2014. 

Τέλος, µετά από πρόταση του κου Καπέλλου και οµόφωνη συµφωνία του ∆Σ, 
συµφωνήθηκε οµόφωνα και από την ΓΣ η κα Γεωργιάδου να λάβει κατά τον χρόνο 
απόλυσής της πλήρη αποζηµίωση, το κόστος της οποίας είναι περίπου 6.300 € συν 
τρέχον µισθός µέχρι 31.12.2014, δώρο και τυχόν υπόλοιπο αδείας. 

3)  Συνδροµή µελών για το 2015 

Το ∆Σ µετά και την παρουσίαση του προϋπολογισµού για το 2014 και τη µείωση των 
εξόδων για το 2015  πρότεινε η συνδροµή για το 2015 να είναι συµβολική προκειµένου 
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να παραµείνουν οι εταιρίες και ενδεχοµένων να επανέλθουν εταιρίες που αποχώρησαν  
παλαιότερα. 

Μετά από εκτενή συζήτηση των µελών της ΓΣ υπήρξαν οι παρακάτω 2 προτάσεις:  

Α.  2.000 η συνδροµή (ως έχει) πρόταση του κ. Καζαντζίδη (Ecosun) 

και  

Β. 500€ συνδροµή και 250€ εγγραφή (πρόταση του κ.Βαλαβάνη και του κ. Σούρσου) 
 
Εν συνεχεία, έγινε ψηφοφορία µεταξύ των προτάσεων για τη συνδροµή Α & Β. Η 
πρόταση   Α έλαβε 3 ψήφους υπέρ, 1 λευκό και 9 κατά, και η Β πρόταση έλαβε 9 
ψήφους υπέρ, 1 λευκό και 3 κατά. ΄Ητοι, η συνδροµή για το 2015 µετά τη ψηφοφορία 
της ΓΣ θα είναι 500 € για τα τακτικά µέλη. Για τα αρωγά µέλη, η ΓΣ ψήφισε κατά 
πλειοψηφία  η συνδροµή να είναι 50 € και για νέα αρωγά µέλη η εγγραφή 0 €. 
 

4) Ενηµέρωση επί τρεχόντων θεµάτων – Συζήτηση 

Ο κ. Ψωµάς ενηµέρωσε για τις τρέχουσες εξελίξεις στην αγορά και συγκεκριµένα για τα 
εξής: 

- Αποστολή επιστολής του Συνδέσµου στον Πρωθυπουργό µε αίτηµα να 
διατηρηθούν οι αποζηµιώσεις των φωτοβολταϊκών στα επίπεδα του 2014 και το 
2015. 

- Επερχόµενη συνάντηση µε παράγοντες του ΥΠΕΚΑ για το θέµα του net 
metering. 

- Πιθανή εφαρµογή του τέλους διακοψιµότητας στους αµέσως προσεχείς µήνες, 
κάτι που θα επηρεάσει αρνητικά την κερδοφορία των υφιστάµενων 
φωτοβολταϊκών σταθµών. 

- Επερχόµενες συναντήσεις µε ΥΠΕΚΑ, ΕΟΑΝ και PV CYCLE για θέµατα 
ανακύκλωσης φωτοβολταϊκών πλαισίων και inverter. 

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος, ο Πρόεδρος της Γ.Σ. ανακοίνωσε τη λύση της 
συνεδρίασης, υπογράφοντας και το παρόν Πρακτικό. 
 
 
  
  Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ     Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 
 
ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ      ΧΡΗΣΤΙ∆ΗΣ ΧΑΡΗΣ 
 
 
 


